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تأکید استاندار آذربایجان شرقی بر لزوم رفع عقبماندگیها در سرانه ورزشی استان و اتمام
طرحهای نیمهتمام/ ضرورت توجه ویژه وزارت ورزش به ورزش استان

استاندار آذربایجان شرقی گفت: باید عقبماندگیها در بخش سرانههای ورزشی استان را جبران کنیم و پیگیری

طرحهای نیمهتمام در اولویت قرار گیرد.

بهرام سرمست امروز در دیدار سرپرست معاونت حقوقی، امور مجلس و استان های وزیر ورزش و جوانان با وی با بیان اینکه اداره کل ورزش و جوانان مخاطبان فعالی دارد، افزود:

هر چند بیشتر بخش ورزش آن برجسته می شود، اما جوانان نیز خیلی مهم هستند و بخشی از مأموریت ها در این بخش مغفول مانده است.

وی با اشاره به اینکه برخی از ورزشگاه ها در شأن استان نیستند و زمین چمن و محوطه ورزشگاه یادگار امام نیاز به بهسازی دارد، اضافه کرد: برای تحقق این مهم باید هم وزارت

ورزش و جوانان کمک کند، هم از ظرفیت قانون مولدسازی استفاده شود و هم بخش خصوصی پای کار بیاید.

سرمست یادآوری کرد: حضور آن حجم از تماشاگر در بازی اخیر تراکتور و استقلال، مأموریت مسئولان ورزشی در هر دو بعد ملی و استانی را سنگین تر می کند و از وزارت ورزش و

جوانان انتظار می رود در تخصیص بودجه برای ورزش استان این نکات را لحاظ کند.

استاندار آذربایجان شرقی تأکید کرد: بازی اخیر تراکتور مقابل استقلال این نکته را اثبات کرد که ما می توانیم بدون حاشیه و در کمال امنیت و باشکوه تمام بازی های تراکتور و تیم

های ورزشی دیگر کشور عزیزمان را در تبریز برگزار کنیم.

وی ادامه داد: این بازی نشان داد فرهنگ ورزشی بالا و اخلاق حرفه ای مردم ما به اندازه ای است که ۱۲۰ هزار نفر در ورزشگاه یادگار امام، آن تصاویر به یادماندنی را خلق می کنند.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه برگزاری این قبیل بازی ها، سطح بالای امنیت استان و فرهنگ والا و متعالی مردم منطقه را نشان می دهد، افزود: آذربایجان در طول تاریخ

اثبات کرده که تأمین کننده و قوام بخش وحدت و امنیت ملی است.

سرمست اضافه کرد: گردشگری و دیپلماسی ورزشی می تواند با محوریت تیم های ورزشی بالاخص تراکتور نماد مراودات ورزشی ایران اسلامی باشد.

وی با اشاره به اینکه در کنار ورزش قهرمانی در زمینه ترویج ورزش همگانی جای کار بسیاری در استان داریم، اضافه کرد: باید بحث های سیاسی را از ورزش جدا کنیم و تحلیل های

ورزشی نباید مغرضانه باشد.

وی یادآوری کرد: باید این اطمینان را به جامعه بدهیم که اگر اراده کنیم بهترین بازی ها را برگزار می کنیم.

معاون حقوقی، امور مجلس و استان های وزیر ورزش و جوانان نیز در این دیدار گفت: اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی در باب عملکرد رتبه نخست را دارد، اما در حوزه

ورزش قهرمانی ضعف دارد.

سید غنی نظری افزود: در حوزه ورزش قهرمانی از آذربایجان شرقی و خراسان رضوی انتظار ویژه داریم.

وی ادامه داد: ما تنها در حوزه ورزش قهرمانی است که می توانیم در جهان حرفی برای گفتن داشته باشیم.

وی با اشاره به اینکه شورای عالی جوانان در استان ها تشکیل می شود، از تلاش های مدیریت ارشد استان در مدیریت بازی اخیر تراکتور و استقلال قدردانی کرد.
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